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Artiklar och inslag där Kretslopp och vatten är omnämnda 

Datum Media Rubrik Innehåll 

2025-05-05 GP Förslaget: Så 
mycket ska sop- 
och VA-taxan 
höjas 

Efter KoVs 
pressmeddelande om 
förslag till nya taxor. GP 
skriver att enligt förslaget 
ska taxan för sop-
hämtning höjas med 12 
procent och använd-
ningen av vatten och 
avlopp med 7 procent, 
från dagens nivå.  
- Att det är ovanligt höga 
höjningar beror på 
förpackningsinsamlingen, 
säger Ann-Louise 
Eliasson, strateg på 
Kretslopp och vatten i 
Göteborgs stad. 

2025-05-13 SVT Nyheter  Göteborgs stad 
vädjar: Släng inte 
era kläder – kan 
inte hantera 
mängden 
textilavfall 

Om att mängden 
textilavfall ökat med det 
dubbla och att det inte 
finns kapacitet att ta 
hand om allt. I februari i 
år inkom det mer än 
dubbelt så mycket 
textilavfall i kommunen 
jämfört med i fjol. Intervju 
med Sandra Alm, 
ansvarig för textil-
insamling, som tipsar om 
att förebygga textilavfall 
genom att laga, låna och 
dela.  
 

2025-05-14 GP Fria ord  Vi tar höjd för att 
klara av ett 
hundraårsregn. 

KoVs replik på en 
insändare som var 
skeptisk mot storleken på 
skyfallsanläggningen vid 
Stabbeparken. 

2025-05-15 GP Stadens vädjan: 
Vänta med att 
återvinna kläder 

Om att KoV uppmanar 
folk att vänta med att 
lämna in textilavfall. 

Kretslopp och vatten 

 
  



- Det handlar om de 
mängder som vi har fått 
in. Det har varit svårt att 
hinna med både vid 
mottagningsplatsen och 
hos de aktörer som vi har 
avtal med som tar hand 
om kläderna och sorterar 
i nästa steg, säger 
Sandra Alm. Hon 
påpekade också att 
textilåtervinning är svårt 
att och det är bättre att 
laga sina kläder.  

2025-05-20  GP Kommunens 
uppmaning: 
Spara vatten 

Efter KoVs press-
meddelande med 
uppmaning om att spara 
på vattnet. Det inkluderar 
bland annat att undvika 
att fylla pooler, badtunnor 
och att vattna 
gräsmattan. 
- Vi måste hjälpas åt för 
att vattnet ska räcka till 
alla, säger Josefin 
Lundberg Abrahamsson, 
chef för dricksvatten-
produktion. 

2025-05-21 Torslanda-
Tidningen  

Släng inte era 
kläder 

Om att KoV uppmanar 
göteborgarna att vänta 
med att slänga textil i 
textilåtervinningen på 
grund av överbelastning. 
Källa: SVTs rapportering. 

2025-05-22 GP Brännöbornas 
sopkaos 
fortsätter - 
containrar fylldes 
på timmar 

Rapportering om KoV:s 
tillfälliga insamling av 
grovavfall och 
förpackningar på Brännö. 
När containrarna kom till 
ön på fredagen fylldes de 
på bara några timmar. 
Intervju med några 
kritiska öbor och Emma 
Hilmersson. 
- Det har gått som vi 
trodde att det skulle gå - 
och vi har full förståelse 
för att det här inte är ett 
fullgott alternativ, säger 
hon. 



2025-05-22 SVT Väst  Sopkaos på 
Brännö – 
överklagat 
bygglov sätter 
stopp 

Se ovan! 

2025-05-23 TV4 Nyheter Många 
kommuner 
drabbade av 
bluff-sms 

Om att många 
kommuninvånare i 
Sverige fått bluff-sms 
med avsändare  
”Vattenverket.” Intervju 
med kommunikatör 
Ulrika Naezer som 
berättar om de två bluff-
sms som KoV fått 
kännedom om och 
poängterar att man inte 
ska släppa in nån som 
inte legitimerar sig. 
 

 

 

Kommentar och analys - media 

Under maj tog media upp flera av Kretslopp och vattens brännande frågor. Det började med 
en lång artikel om förslaget till höjningarna av Avfalls- och VA-taxan. 

Därefter var en insändarskribent på Fria ord i Göteborgs-Posten kritisk till Stabbesparkens 
skyfallsanläggning, framför allt storleken. Förvaltningen svarade med en replik och förklarade 
att vi tar höjd för att klara ett hundraårsregn och att anläggningen är dimensionerad utefter 
detta. 

Både Göteborgs-Posten och Sveriges Television rapporterade om problemen med 
textilinsamlingen, att det inte finns kapacitet att ta hand om fördubblingen av textil som 
kommit in sedan den nya lagen infördes. Troligtvis hade media fångat upp meddelandet på 
vår hemsida, där vi ber göteborgarna att avvakta med att lämna in mer textil och textilavfall. 
Vi uppmanade även göteborgarna att förebygga textil genom att lappa, laga och låna. 

I slutet av maj gick vi ut med en uppmaning om att spara på vatten. På grund av många 
veckors torka är grundvattennivåerna låga. GP skrev en artikel från vårt pressmeddelande. 

Sveriges Television och Göteborgs-Posten var också med på Brännö när förvaltningen 
ställde ut tillfälliga kärl för insamling av förpackningar och grovavfall. Några kritiska röster 
från ön citerades, men vi fick också tillfälle att förklara situationen och de lösningar vi jobbar 
på. 

Fredagen 23 maj hade TV4 ett inslag om bluff-sms med avsändare ”Vattenverket”. Ulrika 
Naezer intervjuades i direktsändning och berättade om de två bluff-sms som två damer i 
Göteborg fått. Hon förklarade bl.a. att KoVs personal alltid legitimerar sig. 

Det första tre veckorna i maj var således en medialt aktiv månad för Kretslopp och vatten där 
vi fick många tillfällen att förklara vår verksamhet och få ut våra viktigaste budskap. 

 

 



 

Linkedin 

Datum Rubrik Räckvidd Innehåll 

6 maj Du som göteborgare ska 
alltid få dricksvatten 

4 139 Information om nödvatten och 
prioritering 

13 maj Om det blir en vattenläcka 
i Göteborg… 

2 434 Information om nödvatten och 
prioritering 

1 maj Kretslopp och vattens 
verksamhet betalas av 
avgifter från kunder 

2 094 Information om taxan 

 

Kommentar och analys Linkedin 

Det har varit en lugn månad med ganska lite aktivitet från följarna. Information om 
nödvattenplanen och Kretslopp och vattens prioriteringsordning för nödvatten var de 
två mest populära inläggen på Linkedin. Engagemangsgraden för det första inlägget 
om nödvatten låg på nästan 3,5 procent och för det andra inlägget på nästan 3 
procent. Informationen om nödvatten publicerades också internt, på goteborg.se, på 
Facebook och i Vårt Göteborg. På Facebook delades inlägget i gruppen Vad händer i 
Göteborg som har cirka 180 000 medlemmar. Några kommentarer där handlade om 
att Kriminalvården/intagna var en högt prioriterad grupp att få dricksvatten jämfört 
med andra grupper, vilket inte alla uppskattade. 

Det tredje mest populära inlägget handlade om taxan och hade en 
engagemangsgrad på 3,6 procent. Även det publicerades i flera kanaler. 

 

Övrigt 

Vi delade en film från yrkeshögskolan SKY med en av våra medarbetare Erica 
Toftner Enggard, där Erica berättar om jobbet som drifttekniker för att få fler sökande 
till yrkeshögskolan. Engagemangsgraden ökar kraftigt när vi visar våra medarbetare 
och låter dem berätta, trots att det var ett delat inlägg. Delade inlägg, där man inte 
gör något eget innehåll prioriteras alltid ner av algoritmerna, och får därför svårare att 
få många visningar och högt engagemang. Engagemangsgraden låg på 6,8 procent. 

 

Kretslopp och vattens Facebook  

Datum Rubrik Räckvidd Innehåll 

 Tips för att 
undvika problem 
med 
sophämtningen 

20 216 Film med tips om hur man 
underlättar sophämtningen. 

 Att ha pool är ett 
stort ansvar 

17 105 Hur man fyller poolen så smart 
som möjligt. 



 Nu har nämnden 
beslutat om taxan 

11 409 Information om taxan. 

 Med Samlaren 
kan du lämna ditt 
farliga avfall i 
butik 

7 781 Tips om hur man kan återvinna 
farligt avfall med mera genom 
samlaren som finns i butiker. 

Återbrukets Facebook  

9 maj Idag hajlajtar vi 
ett 
högtalarsystem 
från engelska 
Tannoy 

115 679 Högtalarsystem till försäljning. 

  

Kommentar och analys Facebook 

Det mest populära inlägget var en reel, en kort animerad film med tips för att 
underlätta sophämtningen. Interaktionerna var mestadels tummar upp. En 
kommentar handlade om hämtning av avfall vid fastighetsgräns, medan en annan 
person passade på att fråga om varför man inte kan mäta vattenförbrukningen på 
samma sätt som elförbrukningen. 

Inlägget om hur man kan fylla sin pool var från Svenskt vattens koncept för hållbar 
vattenanvändning, en kort film. Det nådde cirka 17 000 personer var av 91 procent 
som inte följer Kretslopp och vattens sida.  

Inlägget om taxan länkade till goteborg.se där man kunde läsa en längre text om 
taxan. Informationen om taxan publicerade också i flertalet andra kanaler. 

Inlägget om Samlaren fick högt engagemang och de allra flesta visade tummen upp. 
Någon kommenterade att skåpen bryts upp av missbrukare och att elektronik säljs i 
delar. Därför vill butikerna ej ha dessa skåp längre. Andra undrade över var skåpen 
finns. De personerna fick svar med länk till goteborg.se där Samlarna finns på en 
karta.  

Övrigt 

Inför den tillfälliga insamlingen av grovavfall och förpackningar på Brännö 16-18 juni 
gjorde vi ett inlägg i Facebook-gruppen Brännö Anslagstavla. Det är en Facebook-
grupp med mycket aktivitet och över 5000 medlemmar. Inlägget fick snabbt många 
kommentarer som handlade om att de boende är missnöjda över att det saknas 
permanent insamling av grovavfall och förpackningar på ön. Många av 
kommentarerna handlade också om att containrarna skulle fyllas snabbt och att 
containrarna inte skulle räcka eftersom det inte fanns någon möjlighet att tömma dem 
under helgen. Vi var aktiva i kommentarsfältet och tog även fram en aktuelltartikel till 
webben med frågor och svar. Vi uppdaterade inlägget löpande när något nytt hände 
som var viktigt för Brännöborna att veta. 

 


